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Protokół Nr III/2024 

z III Sesji 

Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie 

odbytej w Sali Sesyjnej Biblioteki Publicznej 

przy ul. Poznańskiej 16 w Murowanej Goślinie 

z dnia 28 maja 2024 r. 

godz. 13.00 – 14.50 

 

 

Radni obecni na Sesji (lista obecności wygenerowana z systemu eSesja - zał. 1) 

1. Mikołaj Gałka 

2. Patrycja Kałasz 

3. Jędrzej Kaźmierczak 

4. Dawid Krauze 

5. Małgorzata Krzysztoń 

6. Jacek Łucki 

7. Radosław Matoga 

8. Grażyna Nawrocka 

9. Krzysztof Padiasek 

10. Jerzy Rak 

11. Beata Robak 

12. Przemysław Rogalski 

13. Elżbieta Walczak 

14. Katarzyna Woroch 

 

Goście obecni na sesji: 

Burmistrz Justyna Radomska 

Zastępca Marcin Buliński 

Sekretarz Kamil Pajewski 

Skarbnik Romana Dudek 

Mecenas Jakub Kortus 
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Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie poprawności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr I/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej  

w dniu 7 maja 2024 r. 

3. Przyjęcie protokołu Nr II/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej  

w dniu 8 maja 2024 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Murowana 

Goślina na lata 2024 – 2043. 

6. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad  

ich zbywania, nabywania i wykupu. 

7. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w Murowanej Goślinie w rejonie ulicy Starczanowskiej – część 2. 

8. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr LXVIII/627/2024 z dnia 13 lutego 2024 r.  

w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów użyteczności publicznej 

stanowiących własność Gminy Murowana Goślina. 

9. Projekt uchylający uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty spłat należności pieniężnych w zakresie płatności  

za najem lokali mieszkalnych i socjalnych w komunalnym zasobie lokalowym Gminy 

Murowana Goślina. 

10. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

Strategii rozwoju gminy Murowana Goślina do 2035 roku, w tym trybu  

jej konsultacji. 

11. Projekt uchwały w sprawie reprezentowania Gminy Murowana Goślina  

w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Puszcza Zielonka”. 

12. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta i Gminy Murowana Goślina. 

13. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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14. Projekt uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Leona Masiakowskiego w Białężynie w sprawie nieaktywnej skrzynki 

ePUAP. 

15. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Murowana 

Goślina dotyczącą wyborów sołtysa i rady sołeckiej w Białężynie. 

16. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Murowana Goślina. 

17. Interpelacje, wole głosy i wnioski. 

18. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie poprawności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak otworzyła obrady III Sesji  

Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie. W sesji uczestniczyło 14 radnych.  

Nieobecni radni: 1. Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła kworum. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym sesja jest transmitowana i nagrywana  

na kanale esesja.tv. oraz na portalu społecznościowym urzędowym profilu facebook. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak poinformowała, że w wyniku posiedzenia 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji w dniu 27.05.2024 r. został złożony projekt uchwały 

dotyczący rozpatrzenia skargi. Przewodnicząca poprosiła o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy 

Murowana Goślina dotyczącej wyborów sołtysa i rady sołeckiej w Białężynie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 15 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Murowana Goślina dotyczącą wyborów sołtysa i rady 

sołeckiej w Białężynie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia nowego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr I/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej  

w dniu 7 maja 2024 r. 

(brak uwag do protokołu) 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr I/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej w dniu  

7 maja 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr II/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej  

w dniu 8 maja 2024 r. 

(brak uwag do protokołu) 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr II/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej w dniu 

8 maja 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 8 głosami za, 1 głos wstrzymujący się. 

Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za, 1 głos 

wstrzymujący się. 

(brak dyskusji) 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr III/18/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2024 rok. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Murowana Goślina na lata 2024 – 2043. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 8 głosami za, 1 głos wstrzymujący się. 

 

(brak dyskusji) 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Murowana 

Goślina na lata 2024 – 2043. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr III/19/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Murowana Goślina na lata 2024 – 2043. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad  

ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 8 głosami za, 1 głos wstrzymujący się. 
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Mikołaj Gałka: W długoletniej prognozie finansowej jest przedsięwzięcie budowa 

„Ekopoarku”, na który w ubiegłym roku zostało wydane na sam projekt 150 000 zł, a ta 

inwestycja sięga kilka milionów złotych. Dzisiaj zagłosuję za tym projektem ale w przyszłości 

trzeba zastanowić się czy to zadanie jest nam potrzebne. Pytałem mieszkańców i nie było  

to z nikim konsultowane.  

 

Burmistrz Justyna Radomska: Ten projekt ciągnie się już od mojego poprzednika, 

następnie gdy urząd przejął zastępca burmistrza to odbyły się konsultacje i spotkania  

z mieszkańcami Osiedla Sześćsetlecia jest dokumentacja fotograficzna i opisowa. Ja 

kontynuuje projekt mojego poprzednika, żeby mnie nikt nie posądził, że wydane już 

pieniądze nie zostały zmarnowane bo projekt został wyrzucony. Ja mogę wszystkim radnym 

przekazać obszerną dokumentację tego projektu i wtedy możemy dyskutować w tej sprawie. 

 

Mikołaj Gałka: Być może rozmawiałem z mieszkańcami, którzy nie byli na tym spotkaniu, 

 a na pewno są z tego osiedla. Jeśli są dokumenty z tej konsultacji to proszę o udostępnienie 

ich radnym aby mogli się zapoznać z tym, ponieważ przez całą kadencję będziemy nad tym 

pracować. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr III/20/2024 w sprawie w sprawie emisji obligacji 

komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak zarządziła 5 minutową przerwę  

techniczną. 

 

Po przerwie przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak wznowiła obrady Sesji Rady 

Miejskiej przechodząc do kolejnego punktu. 
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7. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w Murowanej Goślinie w rejonie ulicy Starczanowskiej – część 2. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak: Informuję, że do planu wpłynęła jedna 

uwaga o treści „nieruchomość której dotyczy działka w obrębie Murowanej Gośliny, 

proponuję żeby pas zieleni zbliżyć do ul. Starczanowskiej, co przyczyni się z lepszym 

przeznaczeniem działki w przyszłości”. Uwaga nie została uwzględniona w planie przez 

Panią Burmistrz. W związku z tym trzeba zagłosować nad przyjęciem bądź odrzuceniem  

tej uwagi. 

 

Głosowano w sprawie: 

za nieuwzględnianiem uwagi nr 1 do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Murowanej Goślinie w rejonie ulicy Starczanowskiej – 

część 2.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w Murowanej Goślinie w rejonie ulicy Starczanowskiej – część 2.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr III/21/2024 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Murowanej Goślinie w rejonie ulicy 

Starczanowskiej – część 2. 
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8. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr LXVIII/627/2024 z dnia 13 lutego 2024 r.  

w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów użyteczności publicznej 

stanowiących własność Gminy Murowana Goślina. 

 

Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za. 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXVIII/627/2024 z dnia 13 lutego 

2024 r. w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów użyteczności publicznej 

stanowiących własność Gminy Murowana Goślina..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniająca Uchwałę Nr LXVIII/627/2024 z dnia 13 lutego 2024 r. w sprawie 

zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów użyteczności publicznej stanowiących 

własność Gminy Murowana Goślina wraz z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr III/22/2024 zmieniającą Uchwałę  

Nr LXVIII/627/2024 z dnia 13 lutego 2024 r. w sprawie zasad i trybu korzystania  

z gminnych obiektów użyteczności publicznej stanowiących własność Gminy 

Murowana Goślina. 

 

Pani Burmistrz Justyna Radomska zapewniła, że zostanie przesłana informacja radnym 

gdzie można znaleźć informację o świetlicach gminy w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

9. Projekt uchylający uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłat należności pieniężnych w zakresie 

płatności za najem lokali mieszkalnych i socjalnych w komunalnym zasobie 

lokalowym Gminy Murowana Goślina. 
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Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchylający uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty spłat należności pieniężnych w zakresie płatności za 

najem lokali mieszkalnych i socjalnych w komunalnym zasobie lokalowym Gminy Murowana 

Goślina. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr III/23/2024 uchylającą uchwałę w sprawie 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty 

spłat należności pieniężnych w zakresie płatności za najem lokali mieszkalnych i 

socjalnych w komunalnym zasobie lokalowym Gminy Murowana Goślina. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu Strategii rozwoju gminy Murowana Goślina do 2035 roku, w tym trybu  

jej konsultacji. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 8 głosami za, 1 głos wstrzymujący się. 

Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za. 

 

Krzysztof Padiasek: Wcześniejszy projekt Strategii rozwoju gminy został odrzucony 

pomimo wydanych już pieniędzy i teraz mamy teraz nowy projekt bez kosztowy. Proszę  

o podanie powodu odrzucenia poprzedniego projektu i kto był jej autorem. 

 

Sekretarz Kamil Pajewski: Poprzedni projekt był już zastany przez Panią Burmistrz. Opis 

tej strategii był napisany językiem bardzo niezrozumiałym, który nie naniósł za sobą żadnej 

treści. Dodatkowo strategii została napisana w taki sposób, żeby móc ją uchwalić  

to konieczne by było sporządzenie raportu z oddziaływania na środowisko, który pociągnął 

by za sobą kolejne kilkanaście tysięcy złotych, a wiedzieliśmy już wtedy, że będzie 
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nowelizacja ustawy o zagospodarowaniu planów przestrzennych, które wymagają 

dostosowania się do planów ogólnych. Strategia już wtedy nie spełniała tych wymogów. 

 

Pani Burmistrz Justyna Radomska zdeklarowała, że wyśle radnym odrzuconą strategię, 

której autorem był Pan doktor z Akademii Ekonomicznej. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

Strategii rozwoju gminy Murowana Goślina do 2035 roku, w tym trybu jej konsultacji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr III/24/2024 w sprawie w sprawie szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii rozwoju gminy Murowana 

Goślina do 2035 roku, w tym trybu jej konsultacji. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie reprezentowania Gminy Murowana Goślina  

w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Puszcza Zielonka”. 

 

Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za. 

 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak poinformowała radnych, że wpłynęło 

pismo dotyczące reprezentowania gminy Murowana Goślina w Zgromadzeniu Związku 

Międzygminnego „Puszcza Zielonka”. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie reprezentowania Gminy Murowana Goślina w Zgromadzeniu 

Związku Międzygminnego „Puszcza Zielonka”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr III/25/2024 w sprawie reprezentowania Gminy 

Murowana Goślina w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Puszcza Zielonka”. 

 

12. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta i Gminy Murowana Goślina. 

(Projekt uchwały złożony po odbyciu posiedzeń komisji stałych) 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak przypomniała radym, że Zastępca 

Burmistrza Pan Marcin Buliński omówił sprawę wprowadzenia projektu uchwały wraz  

z autopoprawkami, który czekał na opinie Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego. Na sesję opinia już dotarła. 

 

Zastępca Burmistrza Pan Marcin Buliński: Wczoraj wpłynęła pozytywna opinia  

do projektu. Chciałem omówić zmiany, które zostały wprowadzone autopoprawką do obu 

projektów związanych z odpadami, ponieważ on się ze sobą łączą. Przede wszystkim 

koncentrujemy się nad kwestią odpadów, ponieważ będzie ogłoszony przetarg w tej sprawie 

obejmujący okres od 1.10.2024 przez 2 lata. Biorąc pod uwagę głosy mieszkańców, które od 

kilku lat są zgłaszane proponujemy wprowadzenie do regulaminu zmiany  dotyczące 

bioodpadów i częstotliwości wywozu odpadów wielkogabarytowych z zabudowy również 

wielolokalowej, które uprzednio zostały zgłaszane do urzędu na 5 dni przed terminem 

wywozu. Takie rozwiązanie skutkuje uniknięciem „pustych przejazdów” i zmniejszenie 

kosztów całego systemu. W sprawie bioodpadów zmieni się częstotliwość wywozów  

z domów jednorodzinnych w okresie letnim od 1 kwietnia do 30 września będzie 

cotygodniowy odbiór odpadów zielonych, a w pozostały okresie pozostanie odbiór co dwa 

tygodnie. Trzecia zmiana dotyczy nieruchomości zamieszkanych wielolokalowych, w których 

dostosowujemy cotygodniowy wywóz bioodpadów to tego samego okresu, co w zabudowie 

jednorodzinnej. Czwarta zmiana dotyczy częstszego wywozu odpadu wielkogabarytowego  

czyli sześć razy w roku dla zabudowy wielolokalowej, z uwagi na brak miejsca  

do przechowywania dużych gabarytów w małych mieszkaniach. Piąta zmiana dotyczy 

wywozu bioodpadów i wielko gabarytów z zabudowy rekreacyjnej zostaje dostosowany do 

nowego okresu letniego i obowiązku zgłaszania wywozu odpadu. Jeżeli chodzi o projekt  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi to zmiany są tożsame z projektem uchwały dotyczącym regulaminu, 

który był przed chwilą omawiany. 
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Mikołaj Gałka: Obyłem rozmowę z Zastępcą Burmistrza Panem Marcinem Bulińskim 

odnośnie tych projektów i przekazałem informację od mieszkańców, żeby wywóz 

bioodpadów był co tydzień od 15 marca, natomiast w projekcie jest od 1 kwietnia. Projekt 

wyszedł z urzędu i nie było żadnych konsultacji z mieszkańcami.  

 

Zastępca Burmistrza Pan Marcin Buliński: Od początku przedstawialiśmy projekt z datą  

1 kwietnia, taka była nasza propozycja. Natomiast chciałem państwu powiedzieć, że koszty 

wywozu odpadu są bardzo duże, mówimy to u masie 9 000 ton na co składają się wszystkie 

frakcje odpadów i nie możemy tak sobie pozwalać na wprowadzanie dodatkowych wywozów. 

Jeżeli chodzi o mieszkańców czy chcą mieć częściej odbierane odpady to zawsze się 

zgodzą na częstsze odbieranie odpadów, to zrozumiałe. Z drugiej strony nie chodzi nam 

o zwiększenie częstotliwości odpadów co będzie skutkowało podniesieniem stawki  

za odpady mieszkańcom naszej gminy. Na dzień dzisiejszy nie wiem jak się zakończy 

rozstrzygnięcie przetargu, a tak naprawdę chcemy wybudować pszok i musimy mieć 

pieniądze inwestycyjne. 

 

Mikołaj Gałka: Informację od kiedy mają być wywożone bioodpady dostałem  

od mieszkańców, nie proponowałem żadnych dat tylko pytałem kiedy mają być rozpoczęte 

wywozy bioodpadów. Proszę o informację ile kosztuje jeden cykl wywożenia bioodpadów.  

 

Zastępca Burmistrza Pan Marcin Buliński: Wozy odpadów są liczone frakcjami za 1 tonę 

wywozu bioodpadów płacimy 1200 zł, a kwartalnie odbieramy 450 ton odpadów pomnożone 

razy 2 tygodnie daję kwotę 500 000 zł i jeszcze podzielone przez 6 wywozów to daje nam 

kwotę około 80 000 zł za jeden wywóz biododpadów.  

 

Mikołaj Gałka: Czy można poprosić firmę o podanie wyceny jednego cyklu wywozu 

odpadów i czy można taki zapis zrobić do przetargu? 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Drodzy Państwo wątpię, żeby na telefon firma wykonała by 

takie obliczenia. Właśnie słuchając mieszkańców zwiększamy częstotliwość z dwóch tygodni 

przez cały rok na cotygodniowy wywóz bioodpadów w okresie letnim. Każdy z państwa 

będzie wiedzieć kiedy w marcu jest wywóz bio, jest informacja w aplikacji mMieszkaniec  

to chyba nikt nie będzie specjalnie kosić trawy, żeby gniła w pojemniku przez dwa tygodnie. 

Więc proszę mieszkańców w tym kierunku edukować, w marcu mamy różne anomalie 
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pogodowe i może jeszcze być śnieg. Mieszkańcy chcą mieć bardzo często wywożone 

odpady, a po prostu nie stać gminy na to, dlatego poszliśmy na kompromis i postaraliśmy się 

zwiększyć częstotliwość odbioru bioodpadów i odpadów wielkogabarytowych. Natomiast jeśli 

ktoś ma bardzo dużą działkę to zawsze może wywieść odpady na składowisko. 

 

Małgorzata Krzysztoń: Czy była kalkulacja ile zaoszczędzimy jak będziemy mieli swój 

pszok? W projekcie nie widzę uwzględnionej mojej uwagi dotyczącej odpadów 

wielkogabarytowych w zabudowie jednorodzinnej z dwóch do trzech.  

 

Zastępca Burmistrza Pan Marcin Buliński: Przypominam, że mamy podpisaną umowę  

z prywatnym PSZOK-kiem EKO-TOM w Bolechowie i możemy z niego korzystać. Wiemy, że 

gmina Czerwonak ma już projekt swojego gminnego PSZOKu, którego zaraz rozpoczną 

budowę. W tej chwili umowa z PSZOK-iem nas kosztuje około 600 000 zł. rocznie, 

ale instalacja PSZOKU jest korzystniejsza, bo widzimy, że wiele gmin podąża w te stronę.  

W inwestycjach gminnych trudno mówić o zyskach, ponieważ trzeba pamiętać o kosztach 

utrzymania więc ciężko mówić o jakiś zwrocie z kapitału zainwestowanego. W tej chwili  

z zebranych pieniędzy od mieszkańców za odpady to możemy przeznaczać na inwestycje  

w budowę nowego PSZOKU, ponieważ tych pieniędzy nie możemy na nic innego 

przeznaczyć. Ważne jest rozstrzygnięcie przetargowe, wtedy będziemy wiedzieli jakie mamy 

ceny jednostkowe i możemy sobie skalkulować następne 2 lata i dopiero po tym okresie 

wiemy jakie mamy pieniądze wygospodarowane na PSZOK, w tej chwili mamy około  

2 000 000 zł. Jeżeli chodzi o Pani uwagi zgłoszone podczas Komisji do tematu odpadów 

gabarytowych w zabudowie lokalowej to idąc małymi krokami na razie chcemy zwiększyć 

częstotliwość wywozu tych odpadów, a z czasem będziemy wprowadzać kolejne zmiany. 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Na dzień dzisiejszy mamy warunki budowy i działkę  

na której będzie nasz gminny PSZOK, natomiast nie mamy jeszcze projektu i pozwolenia  

na budowę. 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Murowana Goślina. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Miasta i Gminy Murowana Goślina wraz z autopoprawka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr III/26/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie Miasta i Gminy Murowana 

Goślina. 

 

13. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

(Projekt uchwały złożony po odbyciu posiedzeń komisji stałych) 

 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak przypomniała radym, że Zastępca 

Burmistrza Pan Marcin Buliński szczegółowo omówił sprawę wprowadzenia projektu uchwały 

wraz z przestawieniem autopoprawek do projektu, zmiany te powtarzają się z punktu 

poprzedniego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawki do projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi wraz z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr III/27/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

 

14. Projekt uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Leona Masiakowskiego w Białężynie w sprawie nieaktywnej skrzynki 

ePUAP. 

 

(Projekt uchwały złożony po odbyciu posiedzeń komisji stałych) 

 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak poinformowała radnych, że skarga 

została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz poprosiła Zastępcę 

Przewodniczącej Komisji radną Beatę Robak o przedstawienie projektu uchwały i jego 

uzasadnienia. Po odczytaniu projektu uchwały Pani Beata Robak poinformowała, że komisja 

uznała skargę za zasadną.  

 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak: Temat skargi został omówiony  

na komisjach stałych, otrzymaliśmy zapewnienie, że obecnie dział skrzynka ePUAP w szkole  

w Białężynie. 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Leona Masiakowskiego w Białężynie w sprawie nieaktywnej skrzynki 

ePUAP.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr III/28/2024 w sprawie udzielenia odpowiedzi 

na skargę na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Leona Masiakowskiego w Białężynie 

w sprawie nieaktywnej skrzynki ePUAP. 

 

15. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy 

Murowana Goślina dotyczącą wyborów sołtysa i rady sołeckiej w Białężynie. 

 

(Projekt uchwały złożony po odbyciu posiedzeń komisji stałych) 

 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak poinformowała radnych, że skarga 

została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz poprosiła Zastępcę 

Przewodniczącej Komisji radną Beatę Robak o przedstawienie projektu uchwały i jego 

uzasadnienia. Po odczytaniu projektu uchwały Pani Beata Robak poinformowała, że komisja 

uznała skargę za bez zasadną.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Murowana 

Goślina dotyczącą wyborów sołtysa i rady sołeckiej w Białężynie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr III/29/2024 w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi 

na Burmistrza Miasta i Gminy Murowana Goślina dotyczącą wyborów sołtysa i rady 

sołeckiej w Białężynie. 
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16. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Murowana Goślina. 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Sprawozdanie zostało podzielone na dwa terminy według 

kadencji mienionej i obecnej. Jeżeli taka forma sprawozdania Państwu odpowiada to będę  

ją kontynuować dalej ale zawsze można zgłosić zmiany. 

 

17. Interpelacje, wole głosy i wnioski. 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak poinformowała radnych, że  

na posiedzeniach komisji stałych zostali wybrani zastępcy przewodniczących zgodnie  

z uchwałami komisji: 

1) Patrycja Kałasz – Zastępca przewodniczącego Komisji Gospodarczej 

2) Małgorzata Krzysztoń – Zastępca przewodniczącej Komisji Oświatowo-Społecznej 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak przypomniała radnym, że 6 czerwca 

2024 r. upływa termin składania oświadczeń majątkowych. 

 

Grażyna Nawrocka: Jest już po przetargu na wykaszanie zieleni i widziałam, że na Osiedlu 

Zielone Wzgórza już trwają prace, a kiedy rozpoczną się działania na terenie Przebędowa 

wzdłuż ul. Rogozińskiej? Informuję, że przy wejściu na cmentarz drogą pod górę są duże 

gałęzie i sama droga jest nie posprzątana. 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Wykaszaniem zieleni zajmują się dwie firmy i dokładnie nie 

powiem Pani w jakim terminie będą prace w Przebędowie, ponieważ nie mam takiego 

harmonogramu, ja tylko podane tereny jakim ma się zająć firma. Mogę dopytać firmę o datę 

i wtedy kierownik referatu udzieli Pani odpowiedzi. 

 

Radosław Matoga: W ubiegły piątek miałem przyjemność uczestniczyć w Uroczystych 

obchodach Dania Samorządu Terytorialnego w Pałacu Prezydenckim i chciałbym w imieniu 

Pana Prezydenta przekazać podziękowania oraz słowa uznania za prace na rzecz naszej 

społeczności lokalnej dla Pani Burmistrz, pracowników urzędu oraz dla Państwa Radnych. 

 

Mikołaj Gałka: Informuję, że przy głównej ulicy do urzędu  wyrastają liczne chwasty przy 
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chodnikach. Proszę o zwrócenie większej uwagi na zieleń, która jest na głównym rynku  

i ulicach przyległych do niego.  

 

Małgorzata Krzysztoń: Przekazuję pytanie od mieszkańców czy obecne imprezy masowe 

organizowane w Parku Miejskim mogły odbywać się w innym miejscu, żeby nie niszczyć 

naszego parku. 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Widzę, że mieszkańcy są podzieleni bo ja dostałam 

informację, żeby było organizowanych więcej imprez. Nie zauważyliśmy, żeby po imprezie 

zostały jakiekolwiek zniszczenia oprócz zdeptanej trawy, która zaraz odrośnie. W tej chwili 

mamy tylko dwie imprezy w Parku Miejskim w ciągu roku to jest Dzień Dziecka i Majówka  

tylko ze względu na zadrzewienie. Ja oczywiści uwagi przekaże do Centrum Kultury i Sportu 

ale proszę o informacje gdzie by takie imprezy mogły by być.  

 

Krzysztof Padiasek: Widać, że jest dużo tematów gdzie głosy mieszkańców są podzielone. 

Zastanawiam się nad rozwiązaniem i może w tej aplikacji mMieszkaniec można wprowadzić 

jakąś ankietę?  

 

Kamil Pajewski: Obecnie w urzędzie trwają rozważania na temat wprowadzenia modułu 

„Mkonsultacje” umożliwiający prowadzone w trybie elektronicznym konsultacji społecznych 

i ankietyzowanie mieszkańców. Myślę, że w tym roku jeszcze nie zostanie to wprowadzone 

ale poważnie o tym myślimy. 

 

18. Zamknięcie obrad Sesji. 

Po wyczerpaniu porządku Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak zamknęła 

obrady III Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie.  

Link do transmisji obrad: 

https://murowana-goslina.esesja.pl/transmisja/53161/sesja-iii2024-28052024.htm  

 

Protokolant:               Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Wanda Czarnecka                   /-/ Elżbieta Walczak   


